
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PROTOKÓŁ NR VI/2024 
 

z sesji Rady Miejskiej w Policach                                                                 

w dniu 24 września 2024 roku 

 

 

 

 

 

 
- stan radnych Rady Miejskiej w Policach        - 21 

 

 

- obecnych na sesji zgodnie z listą obecności  

  stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu               - 20 
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PRZEBIEG OBRAD 
 

 

Pkt - 1 - Otwarcie sesji Rady Miejskiej 
 
Przewodniczący Rady A. Echaust o godz. 9.00 otworzył obrady VI Sesji Rady 

Miejskiej w Policach. Przewodniczący A. Echaust powitał Burmistrza Polic 

Pana K. Kowalewskiego, jego zastępców: Panią M. Sosnowską oraz Pana        

G. Ufniarza, dyrektorów, kierowników gminnych spółek i jednostek 

organizacyjnych, sołtysów, przedstawicieli Rad Osiedli, dyrektorów wydziałów 

Urzędu Miejskiego, pracowników Urzędu Miejskiego, przedstawicieli mediów, 

oraz mieszkańców oglądających sesję. Następnie poprosił o sprawdzenie 

quorum. 

 

Przewodniczący Rady A. Echaust przedstawił złożoną przez Burmistrza 

prośbę o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia opinii dotyczącej projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie 

opłat za usługi przewozowe lokalnego transportu zbiorowego organizowanego 

przez Gminę Miasto Szczecin, określenia osób uprawnionych do korzystania z 

bezpłatnych i ulgowych przejazdów.   

                                    

                                

O godz. 9.07 z uwagi na problemy techniczne zgłoszone przez radną                  

M. Siemianowską Przewodniczący A. Echaust ogłosił pięciominutową 

przerwę. 

O godz. 9.12 Przewodniczący A. Echaust wznowił obrady. Poinformował, że 

obecność w obradach potwierdziło 20 radnych. Nieobecny był radny                    

I. Todorski. 

 

 

Pkt -2 - Przedstawienie porządku obrad 
 

Przewodniczący Rady A. Echaust zgłosił wniosek formalny o zmianę  

porządku obrad.  

 

                                        Porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady A. Echaust zarządził głosowanie w sprawie 

wprowadzenia w punkcie 8 porządku obrad VI sesji projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia opinii w przedmiocie wysokości opłat za przejazdy na terenie Gminy 

Police 
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Wynik głosowania przedstawia się następująco: 

 

za – 20  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

W głosowaniu wzięło udział 20  radnych.  

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 5. 

Wniosek został przez Radę przyjęty. Punkt został wprowadzony do porządku 

obrad.  

 

 

Przewodniczący Rady A. Echaust odczytał nowy porządek obrad, który 

przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum 

2. Przedstawienie porządku obrad 

3. Rozpatrzenie uwag do protokołu z V sesji Rady Miejskiej w Policach w dniu 

29 sierpnia 2024 roku 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Police 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego, w części dotyczącej miasta i gminy 

Police, pn.: „Komunalne Police” 

7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw urzędowych ulicom w Przęsocinie 

i Pilchowie 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie wysokości opłat 

za przejazdy na terenie Gminy Police 

9. Interpelacje i zapytania radnych 

10. Wolne wnioski 

11. Zamknięcie obrad 

 

Przewodniczący Rady A. Echaust zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 

nowego porządku obrad, które przedstawia się następująco: 

 



4 
 

za – 20  radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych.  

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

 

Nowy porządek obrad został przyjęty przez Radę. 

 

 

Pkt - 3 - Rozpatrzenie uwag do protokołu z V sesji Rady 

Miejskiej w Policach w dniu 29 sierpnia 2024 roku 

 
Radni nie zgłosili uwag do protokołu, wobec czego protokół został przyjęty. 

 

 

Pkt – 4 -  Sprawozdanie z pracy z Burmistrza 

 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza Polic za okres od V sesji Rady Miejskiej       

w dniu 29 sierpnia 2024 r. do dnia 24 września 2024 r. przedstawił Burmistrz 

Polic K. Kowalewski 

 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza stanowi  

załącznik nr 7  do protokołu 
 

Przewodniczący Rady A. Echaust otworzył dyskusję. 

 

Głos zabrał radny W. Gaweł, który zadał pytania dotyczące programu 

„Mieszkanie za remont”. Odpowiedzi udzielił Burmistrz K. Kowalewski. W 

uzupełnieniu tematu głos zabrał dyrektor ZGKiM Pan T. Kaczmarek. 

Kolejne pytania w sprawie programu zadała radna Ż. Ostrowska.  Głos zabrał 

ponownie dyrektor ZGKiM T. Kaczmarek. Następnie głos zabrał  

Przewodniczący A.Echaust.  

Kolejno do dyskusji dołączyła radna E. Ignaczak, która poruszyła kwestię 

zdawalności mieszkań komunalnych oraz rozmów z potencjalnymi inwestorami. 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz K. Kowalewski. Głos zabrał Przewodniczący 

A.Echaust. 

Następnie głos zabrała radna M. Siemianowska, która poruszyła kwestię 

zanieczyszczonego powietrza. Do tematu odniósł się Burmistrz                          

K. Kowalewski. Radna M. Siemianowska prowadziła dalszą dyskusję                 

w tej sprawie z Burmistrzem K. Kowalewskim.  
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Następnie głos zabrał Przewodniczący A. Echaust. 

W dalszej kolejności głos zabrał radny T. Tokarczyk, który kontynuował temat 

spotkań z potencjalnymi inwestorami. Odpowiedzi na zadane przez radnego 

pytania udzielił Burmistrz K. Kowalewski. 

Następnie głos zabrała radna A. Sobańska, która nawiązała do tematu jakości 

powietrza i zakupu urządzenia pomiarowego. Do poruszonej kwestii odniósł się 

Burmistrz K. Kowalewski. 

 

 

Pkt - 5 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Police 

 
Wprowadzenie do projektu uchwały przedstawił Skarbnik J. Zagórski. 

Przewodniczący Rady A. Echaust otworzył dyskusję w tym temacie i jako 

pierwszy zabrał głos. Następnie wypowiedział się radny T. Tokarczyk. 

Kolejno głos zabrał radny A. Smoliński. W dalszej kolejności głos w temacie 

zabrał Burmistrz K. Kowalewski. 

Radni nie zgłosili więcej uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Gminnych radny           

K. Kubistal przedstawił pozytywna opinię  Komisji w sprawie powyższej 

uchwały. Wszyscy członkowie Komisji byli „za” przyjęciem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Echaust odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za - 20 radnych 

przeciw - 0 

wstrzymujących się - 0 radnych 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik 8 do protokołu  

 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych. 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

 

Uchwała Nr VI/38/2024 stanowi 

           załącznik 9 do protokołu 
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O godz. 10.20 Przewodniczący A. Echaust ogłosił przerwę na wniosek 

przewodniczącej komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 

O godz. 10.35 Przewodniczący wznowił obrady i zarządził sprawdzenie 

qworum. Obecność potwierdziło 20 radnych. 

 

Pkt - 6 - Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego, w części dotyczącej miasta i gminy Police, 

pn.: „Komunalne Police” 
 

Wprowadzenie do projektu uchwały przedstawiła dyrektor Wydziału 

Urbanistyki i Architektury Pani Agnieszka Szczygielska. 

Przewodniczący Rady A. Echaust otworzył dyskusję w tym temacie. 

Pytania do omawianej kwestii  przedstawili kolejno: radna E. Ignaczak, radna 

M. Siemianowska, radny W. Bubiłek, radna J. Molenda, radna E. Ignaczak, 

T. Tokarczyk  radny M. Michalak, oraz radny A. Smoliński. Odpowiedzi 

udzielała dyrektor A.Szczygielska. 

Następnie głos zabrał zastępca Burmistrza G. Ufniarz. Kolejne pytanie 

przedstawił Przewodniczący A. Echaust. Odpowiedzi udzieliła ponownie 

dyrektor A. Szczygielska.  

Radni nie zgłosili więcej uwag. 

Przed odczytaniem treści uchwały Przewodniczący A. Echaust o głos poprosił 

Przewodniczącą Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rozwoju i Ekologii. 

Przewodnicząca Komisji radna K. Mazurkiewicz przedstawiła pozytywną, 

jednogłośną opinię Komisji w sprawie powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady A. Echaust odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za - 19 radnych 

przeciw – 0 radnych 

wstrzymujących się – 0 radnych 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik 10 do protokołu  

 

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
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Głosu nie oddała radna E.A. Andruszko, która była nieobecna w trakcie 

głosowania.  

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

 

Uchwała Nr VI/39/2024 stanowi 

        załącznik 11  do protokołu 

 

 

Pkt - 7 - Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw urzędowych 

ulicom w Przęsocinie i Pilchowie 

 

Wprowadzenie do projektu uchwały przedstawiła p.o. dyrektora Wydziału 

Gospodarki Gruntami Pani Joanna Zazula.  

Przewodnicząca Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rozwoju i Ekologii 

K. Mazurkiewicz ogłosiła, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 

powyższej uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady A. Echaust odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

 

za - 19 radnych 

przeciw - 0 

wstrzymujących się - 0 radnych 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik 12 do protokołu  

 

W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 

Głosu nie oddała radna E.A. Andruszko, która była nieobecna w trakcie 

głosowania.  

 

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

 

 

Uchwała Nr VI/40/2024 stanowi 

        załącznik 13 do protokołu 
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Pkt - 8 -  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii                  

w przedmiocie wysokości opłat za przejazdy na terenie Gminy 

Police 

 

Wprowadzenie do projektu uchwały przedstawiła z-ca Burmistrza Pani M. 

Sosnowska.  
 

Przewodniczący Rady A. Echaust otworzył dyskusję w tym temacie. 

Głos zabrała radna M. Siemianowska, która przychyliła się do proponowanej 

podwyżki. Kolejno wypowiedział się radny A. Smoliński, a następnie 

przedstawił  pozytywna opinię Komisji Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku 

Publicznego w omawianym temacie. Ponownie do dyskusji włączyła się radna 

M. Siemianowska i dopytała o rozwiązania w kwestii biletów. Odpowiedzi 

udzielił z-ca Burmistrza G. Ufniarz. Głos zabrała radna E. Ignaczak, która 

wskazała na możliwe skutki podejmowanych decyzji. Do wypowiedzi radnej 

odniósł się radny A. Smoliński, poruszył kwestię SKM i zapytał o kwestię 

utrzymania dogodności dla młodzieży szkolnej. Ponownie głos zabrał z-ca 

Burmistrza G. Ufniarz. Kolejne pytanie w kwestii biletów zadała radna            

J. Molenda. Pytanie poszerzyła radna E. Ignaczak. Głos zabrał raz jeszcze      

z-ca Burmistrza G. Ufniarz. Kolejno w omawianej kwestii wypowiedział się 

Przewodniczący A. Echaust. Następne pytanie zadał radny W. Gaweł.  

Odpowiedzi udzielił z-ca Burmistrza G. Ufniarz. Głos zabrał radny K. 

Kubistal, który przedstawił opinię Komisji Budżetu i Finansów Gminnych. 

Następnie głos zabrał Przewodniczący A. Echaust.  

Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały.  

Przewodniczący Rady A. Echaust odczytał treść uchwały, a następnie 

zarządził głosowanie, które przedstawia się następująco: 

za – 14  radnych 

przeciw – 5 radnych 

wstrzymujących się – 1 radnych 

 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych.  

Uchwała została przyjęta przez Radę. 

 

Wygenerowany imienny wydruk głosowania stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu. 
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                   Uchwała Nr VI/41/2024 stanowi  

           załącznik nr 15  do protokołu 

 

Pkt - 9 -  Interpelacje i zapytania radnych 

 

Głos zabrał radny M. Michalak, który podniósł następujące kwestie: 

- poprawy stanu bezpieczeństwa na odcinku ul. Roweckiego; 

                                   Kopia interpelacji stanowi załącznik nr 16  do protokołu                           

- montażu wiat przystankowych oraz lamp oświetleniowych w miejscowości 

Sierakowo; 

                                   Kopia interpelacji stanowi załącznik nr 17  do protokołu                           

- interwencji i nadzóru prac prowadzonych przy wiadukcie w Mścięcinie.  

                                 Kopia interpelacji stanowi załącznik nr 18  do protokołu                           

Radna E.A. Andruszko  przedstawiła  interpelację dotyczącą przejścia dla 

pieszych na ul. Roweckiego i zaapelowała o zwiększenie widoczności w tym 

miejscu.  

                                   Kopia interpelacji stanowi załącznik nr 19  do protokołu                           

                                      

Następnie glos zabrał radny K. Kubistal który przybliżył interpelacje              

w sprawie: 

- utworzenia miejsca parkingowego dla osób niepełnosprawnych na terenie 

zielonym przy ul. Piłsudskiego 6 

                                      Kopia interpelacji stanowi załącznik nr 20 do protokołu  

- stanu elewacji nowego budynku przy ul. Bankowej   

                                       Kopia interpelacji stanowi załącznik nr 21 do protokołu 

- zanieczyszczonego powietrza, przeprowadzenia kontroli jakości powietrza, 

nawiązania dialogu z władzami Zakładów Chemicznych oraz rozważenia 

wymiany czujników jakości powietrza 

                                      Kopia interpelacji stanowi załącznik nr 22  do protokołu 
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Kolejno radna E. Ignaczak zgłosiła wniosek Klubu Koalicji Obywatelskiej w 

sprawie rezerwacji miejsc dla osób niepełnosprawnych w nowej sali 

widowiskowej MOK. 

                                         Kopia wniosku stanowi załącznik nr 23  do protokołu 

Radna E. Ignaczak przedstawiła również interpelacje w sprawie inwentaryzacji 

ławek w parku Solidarności 

                                   Kopia interpelacji stanowi załącznik nr 24  do protokołu                           

 

Głos zabrała radna Ż. Ostrowska, która odniosła się do kwestii miejsc w MOK 

przeznaczonych dla osób niepełnosprawnych. 

Ponownie wypowiedziała się radna E. Ignaczak. Następnie głos raz jeszcze 

zabrała  radna Ż. Ostrowska. 

W dalszej kolejności głos zabrał radny A. Smoliński, który odniósł się do 

wypowiedzi przedmówczyni. Głos w tym temacie zabrał również 

Przewodniczący A. Echaust. 

Radny W. Gaweł  zabrał głos w kwestii związanej  ze zmianą nazw stanowisk 

w Urzędzie Miejskim. 

 Kolejno głos zabrał radny T. Tokarczyk, który przedstawił interpelacje            

w sprawie: 

- udzielenia informacji o możliwości utworzenia zwartego obszaru o funkcji 

przemysłowo-inwestycyjnej 

                                       Kopia interpelacji stanowi załącznik nr 25 do protokołu 

- udzielenia informacji ws. powołania struktury zajmującej się wsparciem 

inwestorów 

                                     Kopia interpelacji stanowi załącznik nr 26  do protokołu 

- utworzenia na stronie internetowej Gminy informacji o możliwościach 

inwestycyjnych 

                                      Kopia interpelacji stanowi załącznik nr 27 do protokołu 

- informacji w sprawie realizacji inwestycji Zachodniej Obwodnicy Szczecina 

na odcinku Police-Goleniów. 

                                     Kopia interpelacji stanowi załącznik nr 28  do protokołu 

- udostępnienia materiałów związanych z projektem Obwodnicy Polic 

                                     Kopia interpelacji stanowi załącznik nr 29  do protokołu 

- stanowiska Burmistrza wobec planów budowy nowej oczyszczalni ścieków 

GA Police. 
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                                     Kopia interpelacji stanowi załącznik nr 30  do protokołu 

- wprowadzenia i aktualizowania na stronie internetowej Gminy Rejestru 

Umów.  

                                     Kopia interpelacji stanowi załącznik nr 31  do protokołu 

Następnie głos zabrała radna M. Siemianowska, która przedstawiła 

interpelację dotyczącą pomostów umieszczonych w porcie w Trzebieży. 

                                     Kopia interpelacji stanowi załącznik nr 32  do protokołu 

Głos zabrała radna E.A. Andruszko, która przedstawiła interpelacje w sprawie 

cyberbezpieczeństwa.  

                                     Kopia interpelacji stanowi załącznik nr 33  do protokołu 

Kolejno głos zabrała radna A. Sobańska, która zgłosiła interpelacje w sprawie 

stanu wiat na polanie za SP 8. 

                                     Kopia interpelacji stanowi załącznik nr 34  do protokołu 

 

Pkt -19 – Wolne wnioski 

Wnioski  zostały przedstawione w pkt.9. 

 

Pkt – 20 - Zamknięcie obrad 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Policach A. Echaust podziękował za 

udział w obradach i o godz. 12.17  ogłosił zamknięcie VI sesji Rady Miejskiej  

w Policach. 

 

 
Protokołowała: 

Agata Rzepka                                 Przewodniczący Rady 

 

                     Artur Echaust 

 


